
G/F Søborg bestyrelsesmøde torsdag den 6. februar 2025, kl. 19-21. 
Til stede: Jens, Inger, Rasmus, Dorthe. Afbud fra Rune og Anders. 
 
1. Valg af referent. Jens 
2. Foreningens administration og kommunikation 
Oversigt over kontingentrestancer - og aktion ift dem Rune finder ud af hvem der stadig skylder, og 
de får en sidste rykker, hvorefter de sendes til inkasso. 
Vi skriver til Nadja om at skrive mere klart om kontingentbetaling i ’Råd og Regler’ på hjemmesiden. 
Jens’ tidsforbrug Jens bruger i snit 15 timer om måneden på grundejerforeningen. Vi finder en 
timepris (Nadja) og ganger med 15 timer om måneden i 2025 og stiller forslag om honorering for 
2025. 
P-ordning: Beboere har spurgt om vi kan indføre en Trailerparkeringsordning, så der er 24t 
parkering. Dorthe undersøger muligheder for regulering, så der ikke kan langtidsparkeres trailere på 
vejene. 
Aht KB-hallen gæster vil det være godt at få udvidet ordningen til kl. 00 på hverdage og også 
inddrage weekenden. Dorthe formulerer et forslag som kommer til afstemning på 
generalforsamlingen. 
3. Status på klima-/vejprojektet 
Orientering om løbende sager ift til projektet. Projektet forløber tilfredsstillende. Anders og Jens 
deltager i ugentlige møder med Hofor og Gravmand. Beboerproblemer behandles løbende. 
Nogle, der har bedt om ny indkørsel, har søgt og fået tilladelse fra kommunen. Jens sender mail 
rundt og spørger om hvem der har behov for tilladelse – og spørger Kbh.Komm om samlet tilladelse 
til disse. Spørger også Gravmand om at få et fælles tilbud på kantstensoverkørsel. 
5. Fælles Snerydning 
Rune har indhentet tilbud.  
Der er to til bud, et for ubegrænset rydning og et for betaling per gang. Tilbuddene indebærer 
saltning. Inger vil spørge andre firmaer om tilbud uden salt. Inger vil også undersøge 
servicefradragsordningen, om der er mulighed for at udnytte den. 
6. Budget 2025 Rune fremsender budget på mail til bestyrelsen til godkendelse 
7. Generalforsamlingen søndag den 9. marts 
Ålholm Kirkes lokaler er reserveret. 
Valg af ny bestyrelse: Formanden er på valg, Annette og Eigil udløber. Suppleanter udløber. 
Så der skal vælges formand (Jens genopstiller), to ordinære medlemmer, to suppleanter. 
Dorthe opstiller som medlem (med p-ordning som område). Rasmus opstiller også som medlem 
(med hjemmeside, medlemsliste og TI som område). 
8. Evt. 

 


